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Initiativärende - Hyreschocken i Agnes
kulturhus
Efter gårdagens beslut i kommunfullmäktige, där det beslutades om de fortsatt växande
kostnaderna för Agnes Kulturhus, fortsätter orosmolnen för Gävles föreningsliv att hopa
sig. Detta bygge, med dess kostnad på hundratals miljoner, kommer att resultera i en
hyreskostnad som är bland Gävles absolut dyraste.

Ett redan astronomiskt dyrt kulturhus blir allt dyrare. Ökade investeringskostnader
kommer självklart att innebära ökade hyreskostnader för de som ska nyttja Agnes
Kulturhus. Ett redan ekonomiskt ansträngt föreningsliv kommer se sina marginaler
minska ytterligare om de ska kunna ta del av faciliteterna i Agnes kulturhus.

Naturliga frågor som uppstår är: Hur ska Gävles föreningsliv ha råd att vara i Agnes
Kulturhus? Ska Sektor Livsmiljö betala ut extra föreningsstöd för att lindra
konsekvenserna för hyreschocken som väntar?

Med anledning av ovanstående yrkar vi att Kultur- och
fritidsnämnden beslutar:

att Sektor Livsmiljö redovisar vilka föreningar i Gävle som förväntas vara hyresgäster
i Agnes Kulturhus,

att Sektor Livsmiljö ska avkräva Gavlefastigheter en uppdaterad hyresprognos för
Agnes Kulturhus och därefter göra en analys kring relevanta föreningars möjlighet att
betala denna hyra.
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